
استان فارس 

کازرون
مدیرعامل شرکت شهرک های صنعتی فارس:

 زمین در منطقه ویژه اقتصادی کازرون 
با 70 درصد تخفیف واگذار می شود

فارس  صنعتی  شهرک های  شرکت  مدیرعامل  و  مدیره  هیئت  رئیس 
ویژه  منطقه  در  به سرمایه گذاری  تشویق سرمایه گذاران  با هدف  گفت:  
متقاضیان  به  تخفیف  با 70 درصد  منطقه  این  اراضی  اقتصادی کازرون، 
سرمایه واگذارمی شود.  احد فتوحی، در حاشیه بازدید از چگونگی روند 
آماده سازی منطقه ویژه اقتصادی کازرون در گفت و گو با ایرنا با اشاره به 
اینکه متقاضیان سرمایه گذاری در این منطقه می توانند از هم اکنون برای 
انعقاد قرارداد به شرکت شهرک های صنعتی فارس مراجعه کنند، افزود: 

تا کنون قرار داد سرمایه گذاری با سه نفر از متقاضیان منعقد شده است.
وی بیان داشت: منطقه ویژه اقتصادی کازرون در زمینی به مساحت 73 
هکتار راه اندازی می شود که 50 هکتاراز آن صنعتی است و این میزان نیز 
قابل افزایش است. فتوحی گفت: درحال حاضر برخی از زیرساخت های 
و  تأمین  برق آن  و  مانند آب  اقتصادی کازرون  ویژه  منطقه  نیاز  مورد 

بخشی از این منطقه آسفالت و حصار کشی شده است. 
مدیر عامل شرکت شهرک های صنعتی فارس افزود: امیدواریم با توجه به 
بتوانند  منطقه  این  اقتصادی کازرون،  منطقه ویژه  قابلیت های موجود در 

زمینه مناسبی برای ایجاد اشتغال پایدار و صادرات فراهم کند. 
مدیر کل گمرک استان فارس هم در این بازدید گفت: با تکمیل حداقل 
به  فیبرنوری،  تأمین  مانند  برای راه اندازی گمرک  اولیه  زیر ساخت های 
منطقه ویژه  اطراف  انجام رسیدن عملیات گاز رسانی و تکمیل روشنایی 
اقتصادی کازرون، مجوز استقرار اداره گمرک در این منطقه از گمرک 

جمهوری اسلامی اخذ خواهد شد.  
خداداد رحیمی، به برخی از مزایای راه اندازی واحدهای صنعتی و تولیدی 
ماشین آلات  داشت: ورود  اظهار  و  اشاره کرد  اقتصادی  مناطق ویژه  در 
و  حقوق  دریافت  بدون  اقتصادی،  ویژه  مناطق  به  خارجی  اولیه  مواد  و 
عوارض گمرکی انجام می شود.  فرماندار شهرستان کازرون هم گفت: به 
زودی عملیات گاز رسانی به منطقه ویژه اقتصادی کازرون آغاز می شود 
و افزون بر این مقرر شده امسال اعتبارات مناسبی برای توسعه و تکمیل 

زیرساخت ها در این منطقه اختصاص یابد.
سید کمال علوی ادامه داد: با توجه به نزدیک بودن شهرستان کازرون به 
استان بوشهر و حوزه خلیج فارس، سرمایه گذاری در منطقه ویژه اقتصادی 

کازرون از توجیه اقتصادی و فنی بسیار بالایی برخوردار است.
شهرستان کازرون در فاصله 120 کیلومتری غرب شیراز قرار دارد.

با حضور پرشور دانش آموزان؛

بیستمین دوره انتخابات شوراهای 
دانش آموزی در مدارس کازرون برگزار شد

کشور  سراسر  با  هم زمان  دانش آموزی  شورای  انتخابات  دوره  بیستمین 
با حضور دانش آموزان کازرونی در مدارس این شهر برگزار شد.

و  آموزش  مدیریت  روابط عمومی  از  نقل  به  طلوع  روزنامه  گزارش  به 
پرورش کازرون، کاظم عباسی، مدیر آموزش و پرورش این شهر، با بیان 
مسئولیت پذیری،  احساس  انتخابات  این  در  با حضور  دانش آموزان  اینکه 
اظهار  می گیرند،  فرا  را  مدیریت  شیوه  و  قوانین  به  احترام  اعتماد بنفس، 
داشت: بیش از 23 هزار دانش آموز کازرونی برای مشارکت در سرنوشت 

یک ساله خود در امر ساماندهی مدارس پای صندوق های رأی رفتند.
 150 در  دانش آموزی  شوراهای  انتخابات  داشت:  اظهار  ادامه  در  عباسی 
واحد آموزشی کازرون برگزار شد و دانش آموزان در راستای تحقق اصل 
و  تصمیم سازی  تصمیم گیری،  در  مؤثر  مشارکت  و  محوری  دانش آموز 

بهره مندی از توانمندی در این انتخابات حضوری فعال داشتند.
وی با بیان این که شوراهای دانش آموزی به عنوان یکی از ارکان مدارس 
محسوب می شود، اضافه کرد: این انتخابات نحوه انتخاب خوب و همچنین 
تعامل با دیگران برای برگزاری هر چه بهتر انتخابات را به صورت عینی به 
دانش آموزان می آموزد. دانش آموزان نیز با تکیه بر خرد جمعی در مورد 

مسائل و مشکلات موجود مدارس تصمیم گیری و اقدام کنند.
اعضای اصلی و علی البدل  به ترکیب  مدیر آموزش و پرورش کازرون 
شوراهای دانش آموزی اشاره و بیان کرد: در مدارس متوسطه اول و دوم 
انتخاب  علی البدل  عضو   2 و  اصلی  عضو  پنج  دانش آموز،   250 ازای  به 
می شوند. وی افزود: اگر تعداد دانش آموزان بین 250 تا 350 دانش آموز 
به عنوان عضو علی البدل و  تن  اصلی و 2  به عنوان عضو  تن  باشد، هفت 
همچنین اگر جمعیت مدرسه بین 350 تا 550 دانش آموز باشد، 9 عضو 

اصلی و 2 عضو علی البدل انتخاب خواهند شد.
به گفته عباسی، اگر تعداد دانش آموزان مدارس از 550 تن بیشتر باشد نیز 
باید 11 تن به عنوان عضو اصلی و 2 تن به عنوان عضو علی البدل انتخاب 
شوند. وی با بیان این که در مدارس ابتدایی دانش آموزان پایه سوم و بالاتر 
می توانند در انتخابات شوراهای دانش آموزی شرکت کنند، بیان کرد: اگر 
تعداد دانش آموزان مدرسه 101 تا 150 تن باشد، هفت عضو اصلی و 2 
عضو علی البدل و اگر تعداد دانش آموزان از 150 تن بالاتر باشد 9 عضو 

اصلی و 2 عضو علی البدل انتخاب می شوند.

در راستای اطلاع رسانی عمومی از وضعیت بهداشتی کشتارگاه 
کازرون صورت گرفت؛

وضعیت کشتارگاه صنعتی سپید مرغ احسان 
کازرون بررسی شد

 
پیرو  و  کشتارگاه  بهداشتی  وضعیت  از  عمومی  اطلاع رسانی  راستای  در 
مصوبات شورای پیشگیری از وقوع جرم با موضوعیت تهدید علیه بهداشت 
از  کازرون  شهرستان  طیور  و  دام  کشتار  و  بهداشت  کارگروه  عمومی 

کشتارگاه صنعتی سپید مرغ احسان به عمل آمد.
خبرنگار و عکاس: داود کشاورز/  در حاشیه این بازدید دکتر کاظمیان 
رئیس اداره دامپزشکی شهرستان کازرون گفت: هدف از این بازدید بنا 
دادگستری شهرستان کازرون  وقوع جرم  از  پیشگیری  رابط  پیشنهاد  به 
جهت بررسی کشتار بهداشتی و شرعی از سپیده مرغ احسان است که در 
فضای مجازی و سطح شهر کازرون گفته شده است غیر شرعی و بهداشتی 

انجام می شود.
وی افزود: دراین کشتارگاه هیچ گونه کشتار غیر شرعی و غیربهداشتی 
وجود ندارد و ناظر بهداشتی و شرعی روی خط کشتار نظارت کامل دارد.
این مسئول افزود: مرغ های تولیدی این کشتارگاه از نظر اداره دامپزشکی 
سالم و هیچ گونه هرمونی نمی باشند و در مورد کشتار مرغ زنده در سطح 
شهر کازرون طی مصوبه کار گروه سلامت دادگستری و فرمانداری 22 

واحد کشتار مرغ زنده تعطیل شده است.
 وی ادامه داد: در بخش قایمیه و کوهمره نودان نیز 28 واحد تعطیل شده 

است.

طی یک راهپیمایی گسترده؛

مردم کازرون خواستار تکمیل ساخت تونل 
محرم شدند

خواستار  محرم،  تونل  ورودی  در  تجمع  و  راهپیمایی  با  کازرون  مردم 
تکمیل احداث این تونل شدند.

خبرنگار و عکاس: داود کشاورز/ مردم کازرون با راهپیمایی و تجمع در 
ورودی تونل نیمه تمام محرم، با سردادن شعار خواستار تکمیل آن شدند.

این تونل که حدود ۲۰ درصد عملیات احداث آن اجرایی شده است،  مدت 
۸ سال متوقف و ناتمام مانده است.

زریندشت
مدیر کل امور عشایر فارس:

 امسال اعتبارات مناسبی به جامعه عشایری 
این استان اختصاص یافته است

مدیر کل امور عشایر فارس اعتبارات تخصیص یافته به عشایر فارس در 
سال جاری را خوب توصیف کرد. 

فارس،  عشایر  امور  روابط عمومی  از  نقل  به  طلوع  روزنامه  گزارش  به 
زرین دشت  امور عشایر شهرستان  در جلسه  فارس  امور عشایر  مدیرکل 
گفت: خوشبختانه در سال های اخیر توجه خوبی به جامعه عشایر شده است 

و در برنامه ششم توسعه 17 بار کلمه عشایر آمده است.
استان  این  به جامعه عشایری  مناسبی  اعتبارات  نیز  امسال  افزود:  بهرامی 
ریال  میلیون   250 و  میلیارد   11 به  می توان  جمله  از  که  یافته  اختصاص 
اعتبارات خشکسالی و 50 هزار میلیارد ریال درقالب زنجیره تولید گوشت 
عشایری  و  روستایی  مناطق  توسعه  محل  از  تومان  میلیارد   52 و  قرمز 
اشاره کرد. مدیرکل امور عشایر فارس گفت: در بحث اشتغال در جوامع 
اقتصادی،  با توجیه  نداریم و چنانچه طرحی  ما هیچ محدودیتی  عشایری 
از آن حمایت خواهیم  قانونی  ارائه شود قاطع و  اشتغال زایی  اجتماعی و 
کرد. فرماندار زرین دشت نیز در این جلسه گفت: یکی از عوامل توسعه 
اقتصادی وجود فعال عشایر است که بی ادعا در سخت ترین شرایط زندگی 

می کنند ولی به عنوان مولد جامعه هستند. 
ایزدپناه خاطر نشان کرد: در ظلم ستیزی و مبارزات یکی از گروه های 
رونق  سهم  بزرگترین  نیز  اقتصادی  بعد  در  و  بوده اند  عشایر  پرچمدار 

اقتصادی در بحث دام سبک به عهده عشایر است.
وی همچنین آمادگی خود و دستگاه های ذی ربط را در کمک به جامعه 

عشایری اعلام نمود. 
نوری سرپرست دفتر نمایندگی امور عشایر شهرستان زرین دشت نیز در 
این جلسه ضمن بیان سیمای عشایر این شهرستان به برنامه های پیش رو 

اشاره کرد و خواستار همکاری سایر دستگاه های ذی ربط شد.
در ادامه چند نفر از عشایر به نمایندگی مشکلات مناطق خود را که عمدتاً 
مرمت  آب رسان،  تانکر  کمبود  شهرستان،  در  انبار  آب  کمبود  مشکل 
و  لازم  تمهیدات  و  کردند  بیان  آب  چاه های  تعمیر  مواصلاتی،  راه های 

مقتضی اندیشیده شد.

داراب
مدیر کل امور عشایر فارس خبر داد

توزیع 20 هزار تن علوفه میان عشایر 
دامدار فارس در فصل قشلاق

داراب  عشایری شهرستان  در جلسه شورای  فارس  عشایر  امور  مدیر کل 
فارس  عشایر  دامداران  میان  علوفه  تن  هزار   20 قشلاق  فصل  در  گفت: 

توزیع خواهد شد.
به گزارش روزنامه طلوع به نقل از روابط عمومی امور عشایر فارس، بهرامی 
با اشاره به اینکه در سال جاری به منظور کاهش تأثیرات خشکسالی مبلغ 
11 میلیارد و 250 میلیون ریال تسهیلات با کارمزد 4 درصد و دوره باز 
درصد   65 تا کنون  و  یافته  تخصیص  فارس  عشایر  به  ساله   5 پرداخت 
بخشی  رونق  کرد  نشان  خاطر  وی  است.  شده  پرداخت  تسهیلات  این 
ما  و  است  عشایر  امور  سازمان  اصلی  اهداف  از  عشایر  اشتغال  تنوع  و 
دست متقاضیان سرمایه گذاری و اشتغال در مناطق عشایری را به گرمی 
طرح های  راه اندازی  همچنین  فارس  عشایر  امور  کل  مدیر  می فشاریم. 
صنایع دستی، کشت، فرآوری و بسته بندی گیاهان دارویی، گردشگری و 
بوم گردی عشایری و راه اندازی شرکت های پشتیبانی عشایری و مشاغل 
خانگی را از طرح های اولویت دار دانست که به جد مورد حمایت اداره کل 
سه  به  اشاره  با  فارس  عشایر  امور  مدیر کل  می باشد.  فارس  عشایر  امور 
مصوبه سال گذشته شورای عالی عشایر کشور که منجر به تصویب آن 
در هیئت وزیران و ابلاغ به دستگاه های اجرایی شد گفت: جلسات شورای 
عشایری در هماهنگی و تعامل میان دستگاه های اجرایی در ارائه خدمات 

مطلوب به سومین جامعه بزرگ کشور مفید و مؤثر بوده است.
تمامی مسئولان دستگاه های  این شهرستان  نیز گفت در  داراب  فرماندار 
اجرایی خود یک رئیس امور عشایر هستند که موظف به ارائه خدمات به 
جامعه عشایر می باشند. قاسم پور بیان داشت: مدیران باید به شکل جهادی 
و انقلابی کار کنند و از قشر عشایر به جد حمایت کنند. رئیس شورای 
عشایر شهرستان داراب در ادامه افزود: گردشگری عشایری فرصت بسیار 
داراب  فرماندار  دارد.  بستر آن وجود  این شهرستان  در  است که  خوبی 
گفت: در توزیع اعتبارات شهرستان نیز ما نگاه ویژه ای به نیازمندی های 
عشایر داشته ایم و حتی فراتر از اعتبار پیش بینی شده نیز کمک کرده ایم. 
نماینده سیاسی دولت در شهرستان داراب بیان داشت: در بحث عوارض 
مالیات بر ارزش افزوده آن چیزی که حق جامعه عشایر است به مناطق 
عشایری اختصاص خواهیم داد، همانطور که در اعتبارات ماده 180 و نفت 
و گاز که اخیراً تخصیص داده شد نیز توجه ویژه ای به مناطق روستایی و 

عشایری شده است.

استان خوزستان 
شادگان

معاون فرماندار شادگان از فعالیت مجدد 
مسکن مهر شادگان خبر داد

جلسه  در  شادگان  فرماندار  معاون  ناصرحکیمی:  شهرستان/  سرویس 
شورای مسکن شهرستان گفت: سایت مسکن مهر شادگان پس از تعطیلی 

طولانی مدت، مجدداً فعالیت خود را آغاز کرد. 
مسکن  شورای  جلسه  در  شادگان  فرماندار  معاون  آلبوغبیش  نعمت اله 
شهرستان که با حضور کلیه اعضا، بانک های عامل و مسئول دفتر نماینده 
فرمانداری  جلسات  سالن  در  اسلامی  شورای  مجلس  در  شادگان  مردم 
برگزار شد از آغاز فعالیت مجدد سایت مسکن مهر شادگان خبر داد و 
گفت: بعد از وقفه طولانی مدت با پیگیری های مسئولین به ویژه نماینده 

مردم شادگان درمجلس شورای اسلامی فعالیت مجدد خود را آغاز کرد.
به دلایل  قبلی  سازنده  شرکت های  اینکه  با اعلام  شادگان  فرماندار  معاون 
از جمله کندی کار و سهل انگاری، خلع ید و دو شرکت جدید  مختلف 
بومی، تکمیل سایت مسکن مهر شادگان را به عهده گرفتند اظهار داشت: 
در صورت پرداخت به موقع تسهیلات توسط بانک مسکن و تأمین سهم 
آورده توسط متقاضیان، تکمیل واحدهای دارای پیشرفت فیزیکی بالا قطعاً 

با شتاب بیشتری انجام خواهد شد.  
مهر  مسکن  واحد   ۲۹ تعداد  شادگان  شهرستان  در  داشت:  بیان  وی 
خودمالکی به طور صددرصد تکمیل و مورد بهره برداری قرار گرفت، اما 
از سایت مسکن مهر شادگان تاکنون یک واحد برای نمونه آماده تحویل 

نشده و پیش بینی می شود در آینده نزدیک این خواسته محقق شود.
اشتراک آب  پرداخت حق  به  توجه  با  شد:  یادآور  ادامه  در  آلبوغبیش 
مهر،  تعاونی مسکن  اتحادیه شرکت های  توسط  برق و گاز  فاضلاب،  و 
ادارات خدمات رسان شهرستان مکلفند به محض تکمیل واحدهای مسکونی 
نسبت به نصب انشعابات مورد نظر اقدام کنند و ادارات آب و فاضلاب، 
نصب  جهت  را  خود  آمادگی  داشتند  حضور  جلسه  در  که  گاز  و  برق 

انشعابات واحدهای مسکن مهر اعلام کردند.

فرماندار شادگان:

بانوان رکن اصلی خانواده هستند
ریاست  به  بانوان  کمیسیون  جلسه  ناصرحکیمی:  شهرستان/  سرویس 
اجرا  برنامه های  اعلام  باهدف  شادگان  شهرستان  فرماندار  نسب  جعفری 
شده شش ماهه اول سال جاری توسط ادارات عضو جلسه و همچنین اعلام 

برنامه های پیشنهادی ویژه اربعین حسینی برگزار شد.
و  تغییر  ایجاد  در  بانوان  مؤثر  نقش  بر  جلسه  این  در  شادگان  فرماندار 
ارتقای سطح فرهنگ یک جامعه تأکید کرد و ورود بانوان به حوزه های 

مختلف جهت ایجاد تغییر مثبت در جامعه لازم و ضروری است.
فرماندار شادگان با بیان اینکه بانوان به عنوان رکن اصلی خانواده می تواند 
در جامعه تأثیر به سزایی داشته باشند، گفت: بانوان باید نقش پررنگ تری 

در عرصه های فرهنگی و اجتماعی در سطح جامعه ایفا کنند.
فرماندار شادگان از برپایی موکب پذیرایی از عزاداران پیاده عباس الدوایر 
توسط شرکت تعاونی بانوان هنرمند دورق خبرداد و گفت: این موکب 
در روز اربعین حسینی جهت پذیرایی به زوار در مسیر ابتدای جاده بوزی 

قدمگاه حضرت ابوالفضل العباس )ع( راه اندازی می شود.
توسط  شهرستان  در  شده  اجرا  برنامه های  مهمترین  اعلام  است،  گفتنی 
صحیح خوانی  فرهنگ  )گسترش  جاری  سال  اول  ماهه  شش  در  ادارات 
 950 برای  ترویجی  آموزشی  دوره های  برگزاری  روستاها،  در  قرآن 
بانو روستایی، برگزاری همایش ترویج شیر مادر، همایش تحکیم بنیان 
حجاب  همایش  ورزش،  ترویج  همایش  فرزندپروری،  همایش  خانواده، 
حقوق  آموزش  طرح  سالم،  صبحانه  خانواده،  نوین  کارگاه  عفاف،  و 
مهمترین  از  حسینی  اربعین  ویژه  برنامه های  اعلام  و  زنان  و  شهروندی 

مباحث مطرح شده در جلسه بود.

استان بوشهر
استاندار بوشهر:

تکمیل پروژه های مهم و تأثیرگذار عمرانی 
در بوشهر تسریع شود

استاندار بوشهر با تأکید بر لزوم تحقق مطالبات و خواسته های مردم گفت:  
تکمیل پروژه های مهم و تأثیرگذار عمرانی در استان بوشهر تسریع شود.

به گزارش خبرنگار مهر، عبدالکریم گراوند در بررسی روند اجرای تقاطع 
باید  عمرانی  پروژه های  اجرای  داشت:  اظهار  بوشهر  شهر  هم سطح  غیر 

بر اساس برنامه و با بهترین کیفیت و بیشترین سرعت اجرا شود.
وی با اشاره به اینکه اجرای تقاطع غیر هم سطح ورودی شهر بوشهر نقش 
مهمی در بهبود عبور و مرور در این محور خواهد داشت، تصریح کرد: 
این پروژه از طرح های مهم عمران شهری بوشهر است که باید بر اساس 

برنامه زمان بندی تکمیل شود.
استاندار بوشهر یکی از اولویت های مهم در استان بوشهر را توجه به عمران 
و سیمای شهری عنوان کرد و ادامه داد: باید به صورت جدی پروژه های 

عمرانی تأثیرگذار در توسعه استان بوشهر دنبال و تکمیل شوند.
وی با تأکید بر اینکه مطالبات مردم باید بر اساس برنامه در زمان مقرر 
تکمیل شوند، اضافه کرد: موانع و مشکلات ساخت پل غیر هم سطح بوشهر 

برطرف شده است و امیدواریم در زمان مقرر به بهره برداری برسد.
تکمیل  به  اشاره  با  آئین  این  در  نیز  بوشهر  شهردار  میگلی نژاد  غلامعلی 
امسال،  پایان  از  قبل  تا  بوشهر  تقاطع غیر هم سطح ورودی شهر  پروژه 

افزود:  امیدواریم نتیجه تکمیل این پروژه رضایت مندی مردم باشد.

استان هرمزگان 
استاندار هرمزگان:

 ظرفیت ایجاد شهرک صنایع دریایی 
در هرمزگان وجود دارد

شهرک  داشتن  ظرفیت  و  استعداد  هرمزگان  گفت:  استاندارهرمزگان 
صنایع دریایی را دارد. به گزارش خبرنگار مهر، فریدون همتی در دیدار با 
معاون وزیر دفاع و رئیس سازمان صنایع دریایی وزارت دفاع و پشتیبانی 
صنایع  شهرک  داشتن  استعداد  هرمزگان  اینکه  بیان  با  مسلح،  نیروهای 
دریایی را دارد، عنوان کرد: با توجه به شرایط ویژه استان هرمزگان و 
قرار داشتن درکنار خلیج فارس و سواحل مکران، توسعه دریامحور در این 
استان یک ضرورت است که می توان با احداث شهرک صنایع دریایی به 

این مهم درست یافت.
توانمندی  تمامی  از  باشد  تلفیقی  می تواند  شهرک  این  کرد:  اضافه  وی 
کشور در وزارت دفاع و وزارت صنعت، معدن و تجارت و حتی بخش 

خصوصی تا صنعت دریایی را در کشور توانمندتر از امروز سازیم.
استاندارهرمزگان عملکرد سازمان صنایع دریایی وزارت دفاع و پشتیبانی 
داشت:  بیان  و  دانست  عالی  را  دریایی  صنایع  حوزه  در  مسلح  نیروهای 
عملکرد وزارت دفاع در حوزه صنایع دریایی و ورود به این عرصه بسیار 
هوشمندانه و عالی بود و امروز پس از شنیدن توفیقات این سازمان بسیار 

خوشنود شدم و احساس افتخار می کنم.
همتی با برشمردن ظرفیت های هرمزگان در تولید، تعمیر و طراحی انواع 
شناور، خاطرنشان کرد: مدیران دستگاه هایی که به انواع شناور نیاز دارند 

باید به صنعت گران بومی سفارش ساخت دهند.
وی اضافه کرد: در صورت نیاز با رئیس جمهور، وزرا و مدیران کشور 

برای سفارش گیری در زمینه صنایع دریایی رایزنی می کنیم.

به میزبانی آستان مقدس امام زاده حسین )ع( جهرم صورت گرفت؛
اجرای نمایش چندرسانه ای »جلوه های عاشقی« در جهرم

رئیس اداره اوقاف و امور خیریه جهرم از اجرای نمایش میدانی و چندرسانه ای جلوه های عاشقی در محل آستان مقدس امام زاده حسین )ع( 
این شهرستان خبر داد. به گزارش روزنامه طلوع به نقل از روابط عمومی اداره کل اوقاف و امور خیریه فارس، بیژن قریب زاده اظهار داشت: 
به مناسبت فرا رسیدن ایام اربعین حسینی )ع(، نمایش میدانی و چند رسانه ای جلوه های عاشقی به همت اداره کل اوقاف و امور خیریه جهرم و 
گروه هنری منهاج از جمعه 5 آبان ماه در محل آستان مقدس امام زاده حسین )ع( اجرا می شود. وی ابراز داشت: این نمایش در قالب واقع 

کربلا و شهدای مدافعین حرم به مدت سه شب از ساعت 20 اجرا می شود.
قریب زاده با بیان اینکه این مراسم همراه با قرعه کشی سفر به کربلای معلی همراه می باشد، گفت: کلیه علاقمندان می توانند برای تهیه بلیط 

این نمایش به انتشارات شهید مصلی نژاد، فرهنگی دانشگاه ها و غرفه های جانبی در محل نمایش مراجعه نمایند.
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